
 
 

Primera visita del President de la Generalitat Valenciana al port de València 
 

Ximo Puig: “Volem consolidar a València com el 
primer port del Mediterrani” 

 
• El president ha recalcat la necessitat de millorar la connectivitat 
del port de València per a garantir la seua competitivitat 

 
València, 31 de març de 2016.- El president de la Generalitat Valenciana, Ximo 
Puig, ha visitat hui el port de València. Durant la visita per les instal·lacions 
portuàries ha estat acompanyat per Rafael Climent, Conseller d'Economia 
Sostenible; Aurelio Martínez, president de l'Autoritat Portuària de València i per tot 
l'equip directiu de l’APV. 
 
Durant l'acte, el president de la Generalitat ha pogut conèixer les instal·lacions de 
Noatum Container Terminal València de la mà del seu Conseller Delegat, Douglas 
Schultz. Posteriorment, s'ha visitat la concessió de Ford on el Gerent de Planificació 
de Materials i Logística de la companyia, Luis Rafecas, ha explicat l'activitat que 
desenvolupa la signatura automobilística en el recinte portuari. La visita ha 
continuat a València Terminal Europa on la comitiva ha sigut atesa per Mario 
Massarotti, Conseller Delegat de Grimaldi, per a finalitzar en l'ampliació nord del 
port de València. 
Ximo Puig i el conseller d’Economia Sostenible han passat pels terrenys on s’ubicarà 
la nova terminal de creuers de València; un edifici amb instal.lacions i capacitat per 
a atendre a més de 4.000 persones.  
 
El president de la Generalitat ha conclòs la seua visita signant en el llibre d'honor 
de l'Autoritat Portuària de València. 
 
Després de la visita, el president de la Generalitat Valenciana, Ximo Puig, ha 
reconegut el paper clau que juga el port per a l'economia de la Comunitat 
Valenciana i s'ha compromès a “facilitar al màxim les millores necessàries als 
operadors portuaris i potenciar la connectivitat del port de València posat que tenim 
moltes infraestructures pendents com la connexió ferroviària amb Saragossa, el 
corredor Mediterrani o l'accés nord, que són necessàries per a garantir la 
competitivitat del recinte”.  
 
En aquest sentit, Puig i el president de l’APV, Aurelio Martínez, han coincidit a 
destacar que ambdues institucions estan treballant per a explorar noves vies de 
finançament per a poder escometre aquestes infraestructures que passen 
necessàriament per la col·laboració públic-privada. 


